

通报

以下通报根据 TBT 协定第 10.6 条分发

1.	通报成员: 丹麦
2.	负责机构: 丹麦道路交通管理局
3.	通报依据的条款: [X] 2.9.2,[] 2.10.1,[] 5.6.2,[] 5.7.1 通报依据的条款其他:
4.	覆盖的产品: 本章其他品目未列名的具有独立功能的机器及机械器具; 零件 (HS 8479); 电机及设备和零件; 声音记录或再现设备, 电视图像和声音记录或再现设备以及此类物品的零件和附件 (HS 85); 工业自动化系统 (ICS 25.040)。 ICS: 25.040 HS: 847985

5.	<p>通报标题： 关于自主机器人实验的行政命令</p> <p>页数： 6 使用语言： 丹麦语</p> <p>链接网址：</p>
6.	<p>内容简述： 关于自主机器人的法律。机器人是自主的，但是操作员必须对机器人有一个总体了解，并确保它们遵守法律。</p>
7.	<p>目的和理由： 使新的更绿色的交通方式成为可能；保护环境；其它。</p>
8.	<p>相关文件： 关于自主机器人实验的行政命令修订交通法的法令（官方参考）</p> <p>https://www.ft.dk/samling/20201/lovforslag/L37/29/afstemninger.htm</p>
9.	<p>拟批准日期： 2021/04/01</p> <p>拟生效日期： 2021/04/01</p>
10.	<p>意见反馈截至日期： 通报之后 60 天</p>
11.	<p>文本可从以下机构得到：</p> <p><input type="checkbox"/> 国家通报机构 <input type="checkbox"/> 国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供)：</p>

NOTIFICATION

The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6

1.	Notifying Member: <u>DENMARK</u> If applicable, name of local government involved (Article 3.2 and 7.2):
2.	Agency responsible: Danish Road Traffic Authority Sorsigvej 35 6760 Ribe Danmark +45 7221 8899 info@fstyr.dk

www.fstyr.dk

Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:

Danish Business Authority
Langelinie Allé 17
DK-2100 Copenhagen O
Denmark
Phone: +45 35 29 10 00
E-mail: notifikationer@erst.dk

- | | |
|----|--|
| 3. | Notified under Article 2.9.2 [X], 2.10.1 [], 5.6.2 [], 5.7.1 [], other: |
| 4. | Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable): Machines and mechanical appliances having individual functions, not specified or included elsewhere in this chapter; parts thereof (HS 8479); ELECTRICAL MACHINERY AND EQUIPMENT AND PARTS THEREOF; SOUND RECORDERS AND REPRODUCERS, TELEVISION IMAGE AND SOUND RECORDERS AND REPRODUCERS, AND PARTS AND ACCESSORIES OF SUCH ARTICLES (HS 85); Industrial automation systems (ICS 25.040) |
| 5. | Title, number of pages and language(s) of the notified document: Bekendtgørelse om forsøg med selvkørende enheder (6 page(s), in Danish) |
| 6. | Description of content: Legislation on autonomous robots. The robots are autonomous, but an operator must have the general overview of the robots and make sure, that they follow the legislation. |
| 7. | Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable: Making it possible to use new greener forms of transport.; Protection of the environment; Other |

8. Relevant documents:

Bekendtgørelse om forsøg med selvkørende enheder

Lov om ændring af færdselsloven (officiel reference)

<https://www.ft.dk/samling/20201/lovforslag/L37/29/afstemninger.htm>

9. Proposed date of adoption: 1 April 2021

Proposed date of entry into force: 1 April 2021

10. Final date for comments: 60 days from notification

11. Texts available from: National enquiry point [] or address, telephone and fax numbers and email and website addresses, if available, of other body:

Danish Standards

Göteborg Plads 1

Nordhavn

DK-2150

+ (45) 39 96 61 40

+ (45) 39 96 61 01 (Fax)

wto@ds.dk

<http://www.ds.dk>

https://members.wto.org/crnattachments/2020/TBT/DNK/20_7895_00_x.pdf

https://members.wto.org/crnattachments/2020/TBT/DNK/20_7895_01_x.pdf

